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Berkenye Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
 

 

13. számú  
 
 

JEGYZŐKÖNYVE 
 
 

 
 

Készült: 2021. december 13-án megtartott képviselő-testületi ülésről. 
 

Ülés helye: Községháza Berkenye 
 
Jelen vannak:    German József polgármester    

Székely András Sándor alpolgármester   
Sághy Krisztián képviselő   
Somlói Zsolt képviselő   
Árpásné Schlenk Judit jegyző    
Agárdi-Schlenk Brigitta jegyzőkönyvvezető         
Nerpel Árpádné a Berkenyei Német Nemzetiségi Önkormányzat képviseletében 
Hornos Béla érdeklődő 1. napirendi pontnál 
Hornosné Szombathelyi Szilvia érdeklődő 1. napirendi pontnál 
Szőke József érdeklődő 1. napirendi pontnál  

 
Napirendek: 

    
1./ Közmeghallgatás 

 Előadó: megjelentek 
 
2./ Pályázatokkal kapcsolatos tájékoztató 
Előadó: German József polgármester 
              

 3./ 2022. évi munkaterv megvitatása és elfogadása 
Előadó: German József polgármester 
              Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 
4./ 2022. évi belső ellenőrzési terv elfogadása 
Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 
5./ Különfélék  
Előadó: German József polgármester 
             Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 
6./ Hatósági ügy tárgyalása 
Előadó: German József polgármester 

 
 
Hozott határozatok: 57/2021.(XII.13.) - 60/2021.(XII.13.) 
 
Hozott rendelet: 10/2021.(XII.14.) rendelet az önkormányzati képviselőket megillető tiszteletdíjról  
                               szóló 2/2008.(III.04.) számú rendelet hatályon kívül helyezéséről 
 
Zárt ülés volt. 
Zárt ülésen hozott határozat: 61/2021.(XII.13.) - 63/2021.(XII.13.) 
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Berkenye Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

 

 

13. számú  
 
 

JEGYZŐKÖNYVE 
 
 

 
 

Készült: 2021. december 13-án megtartott képviselő-testületi ülésről. 
 

Ülés helye: Községháza Berkenye 
 
Jelen vannak:    German József polgármester    

Székely András Sándor alpolgármester   
Sághy Krisztián képviselő   
Somlói Zsolt képviselő   
Árpásné Schlenk Judit jegyző    
Agárdi-Schlenk Brigitta jegyzőkönyvvezető         

  Nerpel Árpádné a Berkenyei Német Nemzetiségi Önkormányzat képviseletében 
Hornos Béla érdeklődő 1. napirendi pontnál 
Hornosné Szombathelyi Szilvia érdeklődő 1. napirendi pontnál 
Szőke József érdeklődő 1. napirendi pontnál  

 
 

German József polgármester köszöntötte a megjelenteket, megállapítja, hogy az ülés 
határozatképes, azt 16 óra 08 perckor megnyitja.  
A meghívóban szereplő napirendi pontok megtárgyalásával a testület egyhangúan (4 igen, 0 
ellenszavazattal, 0 tartózkodással) egyetértett. 
 
 
1./ Közmeghallgatás 

 Előadó: megjelentek 
 

Szőke József érdeklődő: 
A templomtól a temető felé vezető úton jó volna, ha elhelyeznének korlátot akár az út mindkét 
oldalára, az idősek számára nehéz azon a meredek szakaszon a közlekedés, főleg ha csúszik az 
út. Korlátot javaslok a templombejárat egyik oldalához is elhelyezni. 
A falugyűlésen is említettem, hogy jó volna a közútkezelőnek a bekötőutat szélesíteni, illetve 
azt is, hogy jó volna ha a váci Volán is a vasútállomásig bejönne, ez ügyben sokat leveleztem én 
is velük. 
 
German József polgármester: 
A korláttal kapcsolatos észrevételt köszönöm, meg fogjuk vizsgálni a lehetőségeket, egyeztetni 
kell az ingatlantulajdonosokkal és a gépkocsibejárást is biztosítani kell. Jövőre elhatározott 
szándékunk a főbejárati út folytatásaként a burkolt út meghosszabbítása a temető 2/3-áig. 
A falugyűlésen kérésed volt a bekötőúton a felezővonal felfestése, jeleztük a közút felé, azt 
mondták, hogy olyan rossz az út minősége, hogy nem lehet felfesteni, ezt a választ nem 
fogadtam el, jövő tavasszal újra megkeresem ez ügyben őket. Az út kiszélesítéssel kapcsolatban 
megkérdezem a közlekedési szakembert, hogy mi a kötelező előírt szélesség, ha ez nincs meg 
akkor megkeresem a közutat, de szinte biztos vagyok az elutasító válaszban. 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Valóban sok levelezés folyt a társasággal, az ügy akkor oldódott meg mikor 20 M Ft értékben 
kialakításra került a fenti részen a buszforduló. A vasútállomáson a jelenlegi meglátásunk 
szerint kevés a hely, hogy ugyanolyan méretű forduló legyen kiépítve, mint fent. 
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German József polgármester: 
Rendkívül furcsának találom, hogy ugyanahhoz a társasághoz tartozó egyik busz lemegy az 
állomásra megfordulni a másik pedig nem. Nem értem, ez hogy lehetséges. A vasútállomáson 
nem tudjuk biztosítani a szükséges 26 méter átmérőjű fordulót, a síneknél szükséges meghagyni 
a szükséges védőtávolságot. 
 
Hornos Béla érdeklődő: 
Többször érkezett olyan jelzés, hogy a közterületen szabadon mászkálnak a kutyák. 
A Berkenyei Hírmondó 3. számában felhívták a lakosság figyelmét a kutyatartás szabályaira. 
Történt valamilyen előrelépés az ügyben? 
 
German József polgármester: 
Korábban volt egy fekete kutya, amelyik több alkalommal kóborolt a faluban, annak a 
tulajdonosával beszéltem, úgy tűnik megoldódott az ügy. Most egy zsemleszínű tacskóval van 
probléma, kértük, hogy legalább fogják be, mert addig nem tudunk mit tenni, de az állítólagos 
tulajdonos nem vállalta, hogy az ő tulajdonában van. Egy nagyon kedves, új beköltöző – aki 
többször etette a kutyát – segítségét kértem, fogja be amíg találunk neki helyet, de 2 menhely 
is azt mondta, hogy kapacitás hiányában nem tudják vállalni. A honlapra írtunk egy 
tájékoztatást, hogy jelen pillanatban a kutya elzárásra került, addig keressük a megoldást, 
szívesen vesszük, ha valaki megoldást talál. Kérem, ha újra látjátok a kutyát, akkor jelezzétek 
felém. 
 
Hornos Béla megköszönte az Önkormányzatnak, hogy a Kossuth utcában lévő tuják felnyírásra 
kerültek, ezáltal könnyebbé vált a gyalogos közlekedés, tisztább és átláthatóbb lett a település 
képe, a növények is tovább egészségesek maradhatnak. Elmondta azt is, hogy jónak tartja az 
Önkormányzat által megjelentetett tartalmas újságot. 

 
Szőke József, Hornos Béla és Hornosné Szombathelyi Szilva érdeklődők 16 óra 37 perckor 
elhagyták az üléstermet. 

 
 

2./ Pályázatokkal kapcsolatos tájékoztató 
Előadó: German József polgármester 
              
German József polgármester: 
A MÁV épület felújításának adminisztratív része rajtunk kívülálló okok miatt sajnos a vártnál 
lassabban halad. Folyamatos egyeztetések vannak a főépítésszel és az ottani vezetőkkel, végre 
sikerült statikust találni, az ő anyagára várunk jelen pillanatban. 
A naperőmű projekttel kapcsolatban volt egy online megbeszélés, kértem a Danubia Kft-től egy 
összefoglaló tájékoztatót. Schmidt Anikóval megegyeztünk a terület cserében, folyamatban van 
az ügy. 
Kiírták a Magyar Falu pályázatot, a megbeszéltek szerint Panoráma utcára adjuk be. Úgy tűnik, 
hogy a TOP pályázat keretében lehetőség lesz még egy útra beadni pályázatot. Arra gondoltam, 
hogy ez az út az Ifjúság utca lehetne, a többi utcánk nagyjából rendben van. 
Lassan el kell kezdenünk a költségvetés tervezését, a temetői út megépítését 
mindenféleképpen be kell tervezni, a fiatalok kérésére a művelődési háznál wifi elérést 
szeretnék biztosítani, a kisszínpadra tető megvalósításához jogilag rendeznünk kell a helyzetet. 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Az elmúlt ülésen az élhető település pályázaton belül témaköröket jelöltünk meg, mely 
témakörökben szeretnénk benyújtani. 
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German József polgármester: 
Ezen a pályázaton mégsem indulnánk, mert nagyon rövid az idő a részletek kidolgozására. 
 
 
Székely András alpolgármester: 
A HÉSZ felülvizsgálatos pályázattal kapcsolatban van információ ? 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Nem lett benyújtva, mert ezen a pályázaton kevés pénzt nyertünk volna, várunk, hátha lesz még 
jövőre kiírva a HÉSZ-el kapcsolatban más pályázat, ahol nagyobb összegre is tudnánk pályázni. 
 
A polgármester részletesen szólt arról, hogy a kultúrház bővítése és felújítása több pályázat 
keretében hogy valósulhatna meg. 
Elmondta, hogy a TOP Plusz pályázat beadására nagyon rövid a határidő, eléggé bonyolult ez a 
pályázat, több szakembertől előzetes felmérés szükséges. 
 
German József polgármester: 
Amennyiben lehetséges, megpróbáljuk beadni a jövő héten a kultúrházzal kapcsolatos egyik 
pályázatunkat, erről már hoztunk határozatot az előző ülésen. 
 
 
 

 3./ 2022. évi munkaterv megvitatása és elfogadása 
Előadó: German József polgármester 
              Árpásné Schlenk Judit jegyző 
Írásbeli előterjesztés csatolva 
 
 
German József polgármester: 
A napirend úgy lett összeállítva, hogy lehetőleg minden hónap elején találkozzunk. Ha esetleg 
nem lesz kész az anyag az első hétfőre, akkor később tartjuk meg az ülést. 
 
Székely András Sándor alpolgármester: 
A HÉSZ-ről nem látok napirendet, pedig azzal foglalkozunk kellene, mert a felülvizsgálatot be 
kell ütemeznünk. Legalább kétszer kellene napirendre tűzni, az első félévben és a második 
félévben is. 
A vérszilvafesztivál nagyon jelentős, arra megfelelően fel kell készülni, ezért is javaslom, hogy a 
márciusra tervezett vérszilvafesztivál előkészületeinek megbeszélését a tervezetben szereplő 
márciusról hozzuk előre januárra. 
 
A jelenlévők ezután hosszasan beszélgettek a vérszilva fesztiválról. 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
A HÉSZ-ről akkor tárgyalhatnánk először februárban, a második alkalommal pedig nem tudom 
mikor, mert augusztus 1-én nagyon sok napirend van. Esetleg októberben lehetne. 
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Székely András Sándor alpolgármester: 
Véleményem szerint akkor inkább legyen szeptember első hétfője. Legyen 5-én is testületi ülés 
és tűzzük akkor is napirendre a HÉSZ-t. Nógrád és Berkenye települések együttműködéséről is 
kellene egyeztetni. 
 
A polgármester elmondta, hogy a két település közötti egyeztetés nem testületi ülés, hanem 
kötetlen közös beszélgetés témája lenne. 
 
A polgármester szavazásra bocsátotta az alpolgármester javaslatával módosított és kiegészített 
munkatervi javaslatot. 
A módosított munkatervet a jelenlévő képviselők elfogadták és egyhangúlag (4 igen, 0 
ellenszavazattal, 0 tartózkodással) az alábbi határozatot hozzák: 
 
 

57/2021.(XII.13.) képviselő-testületi határozat 
 

Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete a 2022. évi 
munkatervet az alábbiak szerint fogadja el.  
 
JANUÁR 10. (hétfő) 1600 
 

1. 2022. évi költségvetés előkészítése 
2. 2022. évi rendezvénynaptár elfogadása 
3. Pályázatokról tájékoztatás 
4. Vérszilvafesztivál előkészületeinek megbeszélése 
 
FEBRUÁR 7. (hétfő) 1600 
 

1. Az Önkormányzat 2022. évi költségvetési rendeletének 
megtárgyalása, jóváhagyása 
2. Pályázatokról tájékoztatás 
3. HÉSZ-el kapcsolatos ügyek 
 
MÁRCIUS 7. (hétfő) 1600 
 

1. Tájékoztatás kérése a háziorvos, házi gyermekorvos és a védőnői 
szolgálat  
     tevékenységéről 
 
ÁPRILIS 4. (hétfő) 1600 
 

1. Hóeltakarítási és fagymentesítési feladatok értékelése 
2. Pályázatokról tájékoztatás 
  
MÁJUS 2. (hétfő) 1600 
 

1. Az Önkormányzat 2021. évi költségvetés végrehajtásáról szóló 
zárszámadási rendelet    megvitatása, elfogadása 
2.   Beszámoló a gyermekek helyzetéről (2021. év) 
3.   Helyi adórendeletek és a talajterhelési díjról szóló rendelet 
hatályosulásáról beszámoló 
4.  Beszámoló a katasztrófavédelem és a tűzoltóság munkájáról 
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AUGUSZTUS 1. (hétfő) 1600 
 

1. Tájékoztatás az óvodai tanévkezdéséről  
2. Beszámoló az Önkormányzat I. féléves gazdálkodásáról  
3. BURSA HUNGARICA pályázathoz csatlakozás és feltételeinek 
megtárgyalása  
4. Szociális célú tűzifa pályázat benyújtása 
5. Augusztus 20-i és búcsúi program előkészítése 
6. Óvodáztatási és beiskolázási támogatásokról döntés 
 
SZEPTEMBER 5. (hétfő) 1600 
 

1. HÉSZ-el kapcsolatos ügyek 
 
OKTÓBER 3. (hétfő) 1600 
 

1. Szociális célú tűzifa juttatásról rendelet elfogadása 
2. Beszámoló a civil szervezetek munkájáról   
3. Téli felkészülés, téli programok és rendezvények előkészítése 
 
NOVEMBER 7. (hétfő) 1600 
 

1. Közmeghallgatás 
2. 2022 évi költségvetés módosítása, ¾ éves beszámoló 
3. Karácsonyi előkészületek 
4. Szociális célú tűzifa kiosztása 
 
DECEMBER 5. (hétfő) 1600 
 

1. 2023. évi élelmezési norma és térítési díj rendelet megtárgyalása és 
elfogadása 
2. 2023. évi munkaterv megtárgyalása és elfogadása 
3. 2023. évi előzetes költségvetési tervének áttekintése 
 
A testület felkéri a polgármestert, hogy az üléseket fentieknek 
megfelelően hívja össze. 
A testület felkéri a polgármestert, és a jegyzőt, hogy a testület munkáját 
a munkatervben foglaltaknak megfelelően szervezzék és az 
előterjesztések elkészítéséről gondoskodjanak. 
 

Határidő: azonnal és értelemszerű 
Felelős: polgármester 

 
 
4./ 2022. évi belső ellenőrzési terv elfogadása 
Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 
Írásbeli előterjesztés csatolva 
 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző elmondta, hogy az ellenőrzésnek két fajtája van, szabályszerűségi 
ellenőrzés, másik pedig a konkrét feladatok, témakörök vizsgálata.  
2022-ben az ellenőrzési terv szerint szabályszerűségi ellenőrzés külön a két önkormányzatra és 
a közös hivatalra vonatkozóan, valamint a két nemzetiségi önkormányzatra vonatkozóan is, de 
arról nekik kell külön döntést is kell hozni. Az ellenőrzéssel Papp Katalin belső ellenőr lenne 
megbízva, az ellenőrzés díja: 315.000 Ft (a két önkormányzat + közös hivatal) 
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A képviselő-testület ezután egyhangúlag (4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) 
egyetértett és az alábbi határozatot hozza: 
 

58/2021.(XII.13.) képviselő-testületi határozat 
 

Berkenye Község Önkormányzatának képviselő testülete az 
előterjesztésnek megfelelő tartalommal jóváhagyja a 2022. évi belső 
ellenőrzési tervet.  
A testület felkéri a jegyzőt, hogy a határozat végrehajtásáról 
gondoskodjon. A feladat elvégzésére a szerződést kösse meg és a 
felmerülő kiadás 2022. évi költségvetésbe történő betervezéséről 
intézkedjen.  
 

Határidő: azonnal és értelemszerű 
Felelős: jegyző 

 
 
5./ Különfélék  
Előadó: German József polgármester 
             Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 
German József polgármester:  
Kértem a könyvelőket, hogy küldjenek egy október 31-ei állapotot arról, hogyan állunk. Az 
információk szerint a kapott közművelődési normatíva teljes egészében elköltésre került. A 
szociális étkeztetésben a bevételek és a kiadások összegzése után a kiadási többlet merült fel, 
mely átvihető a szociális keretbe. Az óvodában a kapott normatíva teljes egészében elköltésre 
került. Kiadási többlet van kb. 2.500.000 Ft. 
A bölcsődére 2021-re vonatkozóan 3,5 M Ft állami támogatás illet meg mindet, de ebből csak 2 
M Ft-ot fogunk kb. felhasználni. A könyvelők azt javasolták, hogy ahhoz, hogy a 2021. évi 
zárszámadáskor ne kelljen a fennmaradó összeget visszafizetni, a különbözetet az idei évben 
költsük el. Az intézménybe szükség van még tárgyi eszközök vásárlására, úgyhogy erre a célra 
költenénk el. 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Ez a költségvetésben eredetileg nem szerepelt, tehát hogy el lehessen költeni testületi 
határozatot kell hozni. 
 
A képviselő-testület a javaslattal egyhangúlag (4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) 
egyetértett az alábbi határozatot hozza: 
 
 

59/2021.(XII.13.) képviselő-testületi határozat 
 

Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete engedélyezi, 
hogy a Berkenyei Wunderland Óvoda és Bölcsőde intézménybe 2021-
ben maximum 1.300.000 Ft összegben az intézményvezető 
berendezéseket vásároljon. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy az intézményvezetővel a döntést 
közölje és a beszerzés összegével az intézmény költségvetését 
módosítsa. 
Határidő: azonnal és értelemszerű 
Felelős: polgármester 
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A polgármester elmondta, hogy az adventi időszakban történt rendezvények jól sikerültek, 
nagyon jó hangulatban teltek, köszönetet mondott a szervezőknek. 
Továbbá tájékoztatta a testületet arról, hogy a Dózsa utca kátyúzása megtörtént. 
 
German József polgármester: 
Molnárné Hummel Tímea áramellátása ügyében a következő a helyzet. Az ÉMÁSZ első verziója 
az volt, hogy a Kossuth utcán keresztül viszik fel az áramot, ehhez nem adtam engedélyt. 
Ajánlottam az Ifjúság utcát, ezt az ötletet elvetették. A következő verzió szerint a Jókai utca 
végén lévő trafóból vinnék fel a Jókai utcán keresztül, az utca páratlan oldalán található árkokat 
fel kellene bontani. Az utca lakói ezután beadvánnyal fordultak az önkormányzat felé, melyben 
leírták, hogy nem járulnak hozzá az árkok felbontásához, mivel annak megépítéséhez igen nagy 
összeggel járult hozzá minden ott lakó. Az áramszolgáltató és a tervező felé továbbításra került 
a beadvány, melyre választ még nem kaptunk. 
 
A jegyző elmondta, hogy határozatot kell hozni arról, hogy a Falubusz az iskolás gyermekeket 
minden reggel elszállítja a nógrádi iskolába.   
 
A képviselő-testület ezután egyhangúlag (4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) az alábbi 
határozatot hozza: 
 
 

60/2021.(XII.13.) képviselő-testületi határozat 
 

Berkenye Község Önkormányzatának képviselő-testülete engedélyezi, 
hogy a 2021/2022. tanévben a Berkenyéről a nógrádi Hesz Mihály 
Általános Iskolába járó 1-2. osztályos tanulók az önkormányzat 
tulajdonát képező kisbusszal naponta Nógrádra elszállításra kerüljenek. 
A felmerülő költséget az önkormányzat vállalja.  
A 2022-ben felmerülő költséget a jövő évi költségvetésbe be kell 
tervezni. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról 
gondoskodjon. 
Határidő: azonnal és értelemszerű 
Felelős: polgármester 
 

 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
A hulladékszállító társaság küldött egy tervezetet a 2022.01.01-től a hulladékgazdálkodás 
területén bevezetni kívánt intézkedésekről, melyet december 15-éig lehet véleményezni. A 
legfőbb változtatás az lenne, hogy a kommunális és a szelektívhulladék elszállításának napja 
csütörtökről szerdára változik, illetve az, hogy a társaság a továbbiakban nem biztosítja a 
lakosság részére a szelektív gyűjtéshez szükséges zsákot, lakosság a háztartásokban keletkező 
csomagolási hulladékot bármilyen átlátszó zsákban kihelyezheti az ingatlan elé a gyűjtés napján. 
 
German József polgármester: 
Mindenféleképpen tiltakozni fogunk az ellen, hogy a szelektív zsákokat a lakosságnak kelljen 
beszereznie. Elő fogom keresni a szolgáltatóval kötött szerződésünket, hiszen abban a társaság 
vállalta, hogy biztosítja a szelektív gyűjtéshez szükséges cserezsákokat. 
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Székely András Sándor alpolgármester: 
Az M2-es elkerülő út megépítéséről egyre többet hallani, szeretném kérni annak az 
utánajárását, hogy kiírták-e már a tervezésre a pályázatot, ha igen a több évvel ezelőtt 
kiválasztott nyomvonalban történt-e esetleg változás. Ha az eredeti nyomvonal marad, az  
 
 
Berkenyéhez nagyon közel fog menni, esetleg lehetne lobbizni ellene, hogy ne az a terv 
valósuljon meg. 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Úgy tudom, hogy a nyomvonalban nem történt változás. Utána fogunk nézni. 
 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Van egy önkormányzati rendelet, amely szerint a képviselőket havi bruttó 5.000 Ft összegű 
tiszteletdíj illeti meg. A régebbi testületek sem vették fel az összeget, mindig lemondtak róla. 
2019-től sem vette fel a testület. 
Most dönteni kellene arról, hogy számfejtésre kerüljön-e a 2021. évi tiszteletdíj vagy 
lemondanak róla a képviselők. 
 
German József polgármester: 
Én már beszéltem erről a képviselőkkel és írásban lemondott mindenki. A bölcsődével 
kapcsolatban sok volt a kiadásunk 2021-ben ezért erre a célra mondtak le a képviselők. 
 
A képviselők lemondásai írásban a jegyzőkönyvhez csatolva. 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Ha a képviselők úgy sem kívánják felvenni a tiszteletdíjat, akkor célszerű lenne a rendeletet 
hatályon kívül helyezni december 31-ével, ha pedig ez mégis aktuálissá válik, akkor új 
rendeletet lehetne hozni. 
 
A képviselő-testület a javaslattal egyhangúlag (4 igen, 0 ellenszavazattal, 0 tartózkodással) 
egyetértett és elfogadták a 10/2021.(XII.14.) szám rendeletet az önkormányzati képviselőket 
megillető tiszteletdíjról szóló rendelet hatályon kívül helyezéséről. 
Rendelet jegyzőkönyvhez csatolva. 
 
 
 
A képviselő-testület ezután zárt ülésen folytatta munkáját. 
 
Nerpel Árpádné 19 óra 10 perckor távozott az ülésteremből. 
 
 
 

                 Kmft 
 
 
 

    German József              Árpásné Schlenk Judit 
            polgármester                                                    jegyző 
 
  


